
1/2

pravyprostor.net /

Pokračování války jinými prostředky?
Vidlák ⋮ ⋮ 1. 10. 2022

Po dlouhých osmi měsících proxy války mezi Ruskem a NATO se zřejmě bude pokračovat jinými
prostředky. Větší válkou.

Nordstrýmy jsou zničené a nedovedu si představit, že by náš transatlantický bratr dovolil je
opravit. Někdo slavný to říkal, ne? Že ti, co spolu obchodují, tak spolu nebojují? Tak to tedy máme
smůlu. Obchody končí, začíná skutečná nefalšovaná válka. Anektovaná ukrajinská území jsou
nyní v podstatě ruská a boj o ně bude v Rusku vnímán už jinak.

Víte, co je na tom nejhorší? Že přesně takhle funguje ruská duše. Moje maminka pochází z
Ukrajiny a tak vím, co na tamní mentalitu působí nejvíc. Přesně tímto způsobem Putin obejde i ta
poslední omezení, která ještě má. Z války o Ukrajinu se dneškem stala válka za Rusko. Z války
intervenční se stala válka národní.

Pamatujete, co ve své analýze napsal dodavatel bunkrů Andor Šándor? Že spolu neválčí ani tak
armády, jako spíš národy. Doteď to byla národní válka jen pro Ukrajinu. Teď už je to národní
záležitost i v Rusku. U nás by to na lidi nezabralo, ale v Rusku to fungovat bude.

Já už nevěřím v mobilizaci tří set tisíc mužů. Některá videjka z průběhu mobilizace o tom, jak
není vybavení, by mohla být pravá. Ne, že by se Rusku nedostávalo vybavení pro tu ohlášenou
masu lidí… ale pokud jich berou mnohem mnohem víc, tak to dává smysl. Milion mobilizovaných
už současná úroveň ruské logistiky nemusí stíhat a tak prostě někde něco není. Což neznamená,
že to tak zůstane a nikdy se to nenapraví. Rusové se vždycky učili až z válečných zkušeností.
Prvních tři sta tisíc má všechno, druhých tři sta tisíc má polovinu potřebného, třetích tři sta tisíc má
sotva postel… ale dejte tomu nějaký ten měsíc.
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Američané už nepokrytě hlásí, že velí ukrajinským silám a dokonce oznamují plány, jak v tom
budou pokračovat. Navíc jsme zjistili, že pro americkou velikost nebude žádná naše oběť dost
velká.

Hele, já vlastně marně přemýšlím, jestli se s tím dá ještě něco udělat. Plyn sem nepřiteče,
válka bude pokračovat ještě lépe a radostněji, Putin dává zřetelně najevo, že nějací Evropani jsou
mu ukradení a nemá žádný důvod se pokoušet o jiné vztahy než střílení přes hranice. Američné
dávají zřetelně najevo, že jejich zájmy jsou přednější než nějaké Německo i nějaká EU. Dolar
posiluje, ostatní měny padají. Energetická krize je vlastně už úplná jistota.

A to ještě nevíme, k čemu Rusko sáhne. Teď, když už je jim jedno, co si o nich myslíme. Začnou
bombardovat města? Zničí Ukrajině energetiku? Nebo prostě jen opevní hranice a budou čekat?
Sami Rusové několikrát říkali, že ještě pořádně ani nezačali. Začnou teď?

Zase jsme se přiblížili k atomovce.

Promiňte mi moji sklíčenost, ale tak trochu mám pocit, že dnešek je taková naše Křišťálová noc.
Dodnes jsme měli čas zdrhnout. Všichni jsme viděli, co se chystá, ale všichni jsme zůstali. Všichni
jsme měli dost informací, ale pořád jsme měli i naději. Naše možnosti, zdá se, končí. Politiku
přebírají generálové a vojenská mašinérie. Přeji nám všem hodně štěstí.

Nebo je to jinak? Budou teď jednat? Souhlasilo Rusko s tím, že zbytek Ukrajiny vstoupí do
NATO a teď už jen sledujeme domluvené tanečky a válečné vytyčení nových hranic?

Myslím, že na odpověď nebudeme čekat dlouho.

Zdá se, že moje články o soběstačnosti budou docela v kurzu… Měl bych z toho co nejrychleji
udělat knížku. Ideální dárek k vánocům…


